
KAVAK Vakfı’nın Yurt
Projesi İçin Toplandılar

Osmaniye İl Müftüsü Ali
Çakmak, yapımı devam

eden Şehitlik Camii’nde in-
celemelerde bulundu. � Sayfa 3 ’te

Osmaniye Cebelibereket Görme
Engelliler Spor Kulübü Başkanı
Necla Tor ve Altı Nokta Körler
Derneği Şube Başkanı Ziya
Demez, Osmaniye Valiliği Basın
Yayın veHalkla İlişkilerMüdürü
Osman Turunç’u makamında zi-
yaret e�i.

Osmaniye’nin Kadirli ilçe-
sinde, KAVAKVakfı tarafın-

dan yapımı sürenKAVAKKutlay
Köksal Kız Öğrenci Yurdu için
destek amaçlı bir yemek prog-
ramı düzenlendi.

� Sayfa 2’de...

� Sayfa 3’de...

Çocuklar Karne Şenliğinde Eğlendi
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Osmaniye’de Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğünce öksüz ve yetim
çocuklar için düzenlenen “2025 Yılı Karne Şenliği” Vali Dr. Erdinç Yıl-

maz’ın katılımıyla yapıldı.Şenlikte konuşan Vali Yılmaz, “Çocuklarımızın yü-
zünü güldürebilmek için, onları mutlu edebilmek için ve onları hayata daha iyi
hazırlayabilmek için birçok çalışmalar yapıyoruz. Çünkü onlar bizim her şeyi-
miz, geleceğimiz ve onların mutluluğu bizim için çok önemli, onların gülmesi
çok önemli. Bugün de çocuklarımız çok güzel eğlendiler. Bu Şenliğin düzenlen-
mesinde emeği ve katkısı olan herkese teşekkür ediyorum. Çocuklarımızın ge-
lecekte mutlu, başarılı olabilmesi için bu yaşlarda her anlamda iyi yetişmeleri
çok önemli. Sevgili çocuklarımız hep mutlu olun, hep gülün ve hep hayalleriniz
gerçek olsun” dedi. � Sayfa 2’te...

Görme Engelli STK Temsilcilerinden
Osman Turunç’a Ziyaret

Osman iye ' n in
Hasanbey ilçe-

sinde öğrencilere spor
malzemesi dağıtıldı.
İlçede, Kırsal mahalle-
lerden gelen öğrencile-
rin sportif faaliyetlere
etkin bir şekilde katıla-
bilmeleri adına Hasan-
beyli Gençlik ve Spor
İlçe Müdürlüğü tarafın-
dan İl Özel idaresi des-

teği ile toplam 34 kalem
spor malzemeleri dağı-
tımı yapıldı
Malzeme dağıtım prog-
ramına Hasabeyli Kay-
makamı Ahmet
Dervişoğl, Belediye Baş-
kanı Şevket Yumrutepe,
İl özel idare genel sekre-
teri Hamit Coşkun ve
gençlik ve spor ilçe mü-
dürü katıldı.

Öğrencilere spor malzemesi dağıtıldı

Osmaniye Şehitlik
Camisi'nde sona gelindi

Albak, Karne tek
başına ölçü değildir

Osmaniye Milli Eğitim Mü-
dürü Aydın Albak, 2024-2025

Eğitim Öğretim Yılı Sene Sonu
Karne Mesajı yayımladı.
Albak, mesajında, karne heyecanı
yaşayan tüm öğrencilerin heyeca-
nını paylaşarak iyi tatiller temenni-
sinde bulundu. � Sayfa 3’te...

Osmaniye’de Yaz Konseri Coşkusu Yaşandı

Osmaniye Belediyesi’nin “Aile Yılı” etkinlikleri kapsamında, Musiki Derneği’nin
katkılarıyla düzenlenen Yaz Konseri, müzikseverlerin yoğun ilgisiyle gerçekleşti.

Aziz Mehmet Keskiner’in şefliğinde sahne alan Osmaniye Belediye Korosu, Kürdilihicaz-
kar veKürdimakamlarından seçkin eserlerin yanı sıra halk türkülerini de seslendirdi.Kon-
ser sonunda konuşan Belediye Başkanı İbrahim Çenet, “Sanatçılarımız bizim değerimiz,
onları alkışlıyoruz. Kültür ve sanatla büyüyen bir şehir inşa ediyoruz” diyerek emeği geçen
herkese teşekkür e�i. � Sayfa

Kaynak: İl Özel İdaresi
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Osmaniye Cebe-
libereket Görme
Engelliler Spor Ku-
lübü Başkanı Necla
Tor ve Altı Nokta
Körler Derneği
Şube Başkanı Ziya
Demez, Osmaniye
Valiliği Basın Yayın
ve Halkla İlişkiler
Müdürü Osman
Turunç’u maka-
mında ziyaret e�i.

Ziyare�e görme
engelli bireylerin
karşılaştığı sorun-
lar, çözüm önerileri

ve iş birliği olanak-
ları üzerine verimli
bir sohbet gerçek-
leştirildi.

Ziyaretin ardın-
dan açıklama
yapan Ziya Demez,
Osman Turunç’un
engellilere yönelik
duyarlılığına dikkat
çekerek, “Kendisi
yıllardır engelli bi-
reylerin sorunlarına
duyarlılığı, samimi-
yeti ve çözüm
odaklı yaklaşımıyla
tanınan, görme en-

gellilerin dünyasını
yakından bilen çok
kıymetli bir isim.
Bizlerle gerçekleş-
tirdiği sıcak ve içten
sohbet için kendi-
sine teşekkür edi-
yor, desteklerinin
bizler için ne kadar
kıymetli olduğunu
bir kez daha ifade
etmek istiyoruz”
dedi.Ziyaretin so-
nunda hatıra fotoğ-
rafı çekildi.

Gonca Deniz
Karaçam

Osman i ye ’d e
Aile ve Sosyal Hiz-
metler İl Müdürlü-
ğünce öksüz ve
yetim çocuklar için
düzenlenen “2025
Yılı Karne Şenliği”
Vali Dr. Erdinç Yıl-
maz’ın katılımıyla
yapıldı.

Osmaniye Orga-
nize Sanayi Bölgesi
Konferans Salonun-

daki şenliğe Vali Yıl-
maz’ın yanı sıra Be-
lediye Başkan Vekili
Sait Başkurt, Aile ve
Sosyal Hizmetler İl
Müdürü Tolga
Nacar, Osmaniye
Organize Sanayi
Bölgesi Müdürü
Musa Gönül, kamu
kurum ve kuruluş-
ları il müdürleri de
katıldı.

Saygı duru-
şunda bulunulması
ve İstiklal Marşımı-
zın okunmasıyla
başlayan Şenlikte,
Gülse Çocuk Tiyat-
rosunun hazırladığı
tiyatro gösterimi ya-
pıldı. Şenlikte ko-
nuşan Vali Yılmaz,
“Çocuklarımızın
yüzünü güldürebil-
mek için, onları

mutlu edebilmek
için ve onları hayata
daha iyi hazırlaya-
bilmek için birçok
çalışmalar yapıyo-
ruz. Çünkü onlar
bizim her şeyimiz,
geleceğimiz ve onla-
rınmutluluğu bizim
için çok önemli, on-
ların gülmesi çok
önemli. Bugün de
çocuklarımız çok

güzel eğlendiler. Bu
Şenliğin düzenlen-
mesinde emeği ve
katkısı olan herkese
teşekkür ediyorum.
Çocuklarımızın ge-
lecekte mutlu, başa-
rılı olabilmesi için
bu yaşlarda her an-
lamda iyi yetişme-
leri çok önemli.
Sevgili çocuklarımız
hepmutlu olun, hep

gülün ve hep hayal-
leriniz gerçek
olsun” dedi.

Vali Yılmaz ko-
nuşmasının ardın-
dan çocuklarımıza
karne hediyelerini
verdi. Şenlik günün
anısına hatıra fotoğ-
rafı çekilmesi ile son
buldu.

Osmaniye
Valiliği

Denizli’nin Mer-
kezefendi ilçesinde
temizlik için gi�iği
villanın havuzuna
düşen 1 çocuk an-
nesi kadın, 2 gün-
dür tedavi gördüğü
hastanede hayatını
kaybe�i.

Olay, 18 Haziran
Çarşamba günü
Merkezefendi ilçe-
sine bağlı Göveçlik
Mahallesi’nde mey-
dana geldi. Edinilen
bilgiye göre; aile
bütçesine katkı sağ-
lamak için ev temiz-

liğine 44 yaşındaki
Havane Oy, villada
temizlik yaptığı es-
nasında havuz ke-
narında çalışırken
dengesini kaybe�i.
Sendeleyen kadın,
havuza düştü.
Yüzme bilmeyen
kadın, bir süre
sonra fark edilerek
havuzdan çıkartıldı.

İhbar sonrası
olay yerine polis ve
sağlık ekipleri sevk
edildi. Olay yerine
gelen sağlık ekip-
leri, durumu ağır

alan Havane Oy'u
yaptıkları ilk müda-
halenin ardından
ambulansla Server
Gazi Devlet Hasta-
nesine sevk e�i. Ha-
yati tehlikesi
bulunan kadın,
daha sonra PAÜ Tıp
Fakültesi Hastane-
sine nakil edildi. Ta-
lihsiz kadın,
doktorların tüm ça-
balarına rağmen bu
sabah saatlerinde
hayatını kaybe�i.

Havane Oy’un
cenazesi, hastane

morgundan alına-
rak otopsi işlemleri
için Adli Tıp Grup
Başkanlığına geti-

rildi. 1 çocuk annesi
Oy'un cenazesinin
bugün Tavas ilçe-
sine bağlı Karahisar

Mahallesi’nde top-
rağa verileceği öğ-
renildi.

Kaynak: İHA

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde,
KAVAK Vakfı tara-
fından yapımı süren
KAVAK Kutlay
Köksal Kız Öğrenci
Yurdu için destek
amaçlı bir yemek
programı düzen-
lendi.

Programa Ka-
dirli Kaymakamı
Erdinç Dolu da katı-
larak projeye destek
verdi.

Sivil Toplum ve
İş Dünyası Bir

Arada
Yemek organi-

zasyonuna KAVAK
VakfıAnkara Şubesi
Üyesi Emekli Vali
Yardımcısı Mustafa
Erkayıran, KAVAK

Genel Başkanı Mus-
tafa Tufan, Adana
Şube Başkanı Emine
Varmış, Başkan Yar-
dımcısı Sedat Özer,
Kadirli İlçe Başkanı
Duran İsaoğlu, Yö-

netim Kurulu Üyesi
Emel Erkayıran,
KAVAK temsilcileri,
Kadirli Ticaret
Odası Başkanı Meh-
met Han Yüksel,
Kadirli Kalkınma ve

Yardımlaşma Der-
neği Başkanı Soner
Topalan ile çok sa-
yıda iş insanı ve da-
vetli katıldı.

Sosyal Sorumlu-
luğun Önemi Vur-

gulandı
Programda yurt

projesiyle ilgili bil-
gilendirmeler ya-
pıldı. Katılımcılar,
kız öğrenciler için
planlanan bu
önemli projeye veri-
len desteğin bir sos-
yal sorumluluk
örneği olduğunu
belirterek, eğitim
alanında atılan bu
adımın önemini
vurguladı.

Kaynak: Kavak
Vakfı

KAVAK Vakfı’nın Yurt Projesi İçin Toplandılar

Çocuklar Karne Şenliğinde Eğlendi

Görme Engelli STK Temsilcilerinden Osman Turunç’a Ziyaret

Osmaniye İl
Müftüsü Ali Çak-
mak, beraberinde İl
Müftü Yardımcısı
Ahmet Sevinç ile
birlikte Toprakkale
İlçe Müftülüğüne
atanan Müftü Zey-
neddin Sağlam’a
hayırlı olsun ziyare-
tinde bulundu.

Gerçekleşen zi-
yare�e, Çakmak,
Sağlam’a yeni gör-
evinde başarılar di-

leyerek, “Görev ye-
riniz hayırlı olsun”
temennisinde bu-
lundu.

Ziyaret sırasında
ilçe müftülüğünün
mevcut çalışmaları
hakkında karşılıklı
fikir alışverişi ya-
pıldı. İl Müftüsü
Çakmak, din hiz-
metlerinin etkinli-
ğini artırmaya
yönelik planlamala-
rın önemine dikkat

çekti.
Toprakkale İlçe

Müftüsü Zeyned-
din Sağlam ise ziya-
re�en duyduğu
memnuniyeti dile
getirerek, “Destek-
lerinden dolayı İl
Müftümüz Sayın
Ali Çakmak ve İl
Müftü Yardımcımız
Sayın Ahmet Se-
vinç’e teşekkür edi-
yorum” dedi.

İl Müftülüğü

Toprakkale Müftüsüne Hayırlı Olsun Ziyareti

Ekmek parası için gittiği villanın havuzunda boğuldu

Medicana Kadıköy Hasta-
nesi Ortopedi ve Travmatoloji
Uzmanı Op. Dr. Abdurrah-
man Vural, skolyozun, artan
dijital cihaz kullanımı ve hare-
ketsiz yaşamla birlikte çocuk-
larda daha sık görülmeye
başladığını belir�i.

Hastaneden yapılan açıkla-
maya göre,modern yaşamko-
şulları, skolyoz gelişiminde
önemli bir risk faktörü haline
geldi.

Uzun süreli masa başı
oturma, ağır çantalar, hareket-
sizlik ve özellikle akıllı telefon
ya da tablet kullanırken öne
doğru eğilme alışkanlığı, er-
genlik döneminde omurga ge-
lişimini olumsuz etkiliyor.

Açıklamada görüşlerine
yer verilen Op. Dr.Abdurrah-
man Vural, 7-8 yaş grubun-
daki çocuklarda bile skolyoz
başlangıcının görülebildiğini
kaydederek, bunun en büyük
nedenlerinden birinin, ekran
karşısında geçirilen uzun sü-
reler olduğunu aktardı.

Özellikle telefon kullanır-
ken başın öne eğilmesinin,
omurgada uzun vadede kalıcı
eğriliklere yol açabileceğine
dikkati çeken Vural, "Telefon
ekranına eğilmek, omurgayı
eğmekle eşdeğer olabilir." ifa-
delerini kullandı.

Vural, omurganın gelişme
çağında aldığı şeklin, bireyin
tüm hayatı boyunca duruş ve
hareket kabiliyetini etkiledi-
ğini vurgulayarak, "Ergenlik
döneminde hızlı boy uzaması
sırasında skolyoz eğriliği fark
edilmeden ilerleyebilir. Bu ne-
denle çocukların sırt duruşları
belirli periyotlarla kontrol
edilmeli. Skolyozun yüzde 80'i
'idiopatik', yani nedeni bilin-
meyen türdendir. Ancak geri
kalan vakalarda doğumsal
anomaliler, kas hastalıkları,
travmalar ya da sinir sistemi
hastalıkları gibi al�a yatan
farklı nedenler olabilir." de-
ğerlendirmelerini yaptı.

Genetik yatkınlığın da göz
ardı edilmemesi gerektiğini
vurgulayan Vural, ailesinde
skolyoz öyküsü bulunan ço-

cukların, düzenli olarak orto-
pedi uzmanı tarafından de-
ğerlendirilmesi gerektiğini
anla�ı.

Vural, teknolojik alışkan-
lıkların da bu nedenler ara-
sında yer aldığını, özellikle
ergenlikte artan sosyal medya
ve dijital oyun kullanımının
çocukların duruşu üzerinde
ciddi deformasyonlara neden
olabildiğini ifade e�i.

"Fizik muayenesi ve
omurga grafisiyle tanı
koymakmümkün"

Omuz seviyelerinde eşit-
sizlik, bel ha�ında simetri bo-
zulması, kıyafetlerin tek taraflı
eğri durması, sırt veya bel böl-
gesinde belirgin çıkıntı ve sırt
ağrısının skolyozun ilk belirti-
leri olduğunu aktaran Op. Dr.
Vural, "Bu belirtiler fark edil-
diğinde mutlaka bir ortopedi
uzmanına başvurulmalıdır.
Basit bir fizik muayenesi ve
omurga grafisiyle tanı koy-
makmümkündür." ifadelerini
kullandı.

Vural, skolyoz tedavisinin,
her birey için farklılık göstere-
ceğini vurgulayarak, "Bu ne-
denle, kesin teşhismutlaka bir
hekim tarafından konulmalı
ve tedavi süreci kişinin yaşına,
eğriliğin derecesine, kemik ol-
gunluğuna ve genel sağlık du-
rumuna göre bireysel olarak
planlanmalıdır." değerlendir-
mesini yaptı.

Ergenlik dönemine giren
çocukların sırt ve duruş kont-
rollerinin yılda bir yapılması-
nın, skolyozun erken tanısı
açısından kritik önem taşıdı-
ğına dikkati çeken Vural, şun-
ları kayde�i:

"Ayrıca çocukların uzun
süre ekran karşısında oturma-
maları, ekranla göz hizasında
çalışmaları ve fiziksel aktivi-
teye yönlendirilmeleri gereki-
yor. Skolyoz kader değildir.
Ama geç fark edilirse sonuç-
ları geri döndürülemez olabi-
lir. Anne babaların
çocuklarının sırtına sadece
gözleriyle değil, farkındalıkla
bakması gerekiyor."

Kaynak: AA

Dijital cihaz kullanımı çocuklarda
skolyoz riskini yükseltiyor
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Aydın'ın Efeler il-
çesinde çeşitli suçlar-
dan aranan ve 6 yıldır
firari olan şüpheli,
emniyet ekiplerince
yapılan operasyonla
yakalandı.

Aydın İl Emniyet
Müdürlüğü koordine-
sinde aranan şahısla-
rın yakalanmasına
yönelik yürütülen ça-
lışmalar aralıksız
devam ediyor. Edini-
len bilgiye göre ekipler, hakkında
'kasten yaralama, mala zarar
verme, görevi yaptırmamak için
direnme ve basit yaralama' suçla-
rından kesinleşmiş 8 yıl 7 ay 13
gün hapis cezası ve 7 farklı dava
dosyasından aranma kaydı bulu-
nan 6 yıldır firari konumda S.K.
isimli şahsın Aydın'da olduğunu
tespit e�i. Harekete geçen ekipler,
operasyon için düğmeye bastı.
Asayiş Şube Müdürlüğü Aranan
Şahıslar BüroAmirliği ve İstihba-

rat Şube Müdürlüğü ile koordi-
neli olarak yapılan çalışmalar so-
nucunda şüpheli şahıs Efeler
ilçesi Mimar Sinan Mahallesi'nde
yapılan operasyonla yakalandı.
Ayrıca yakalama esnasında şüp-
heli şahıstan 0,25 gram kokain
uyuşturucumaddesi ele geçirildi.
Gözaltına alınan şüpheli şahıs, ge-
rekli işlemlerinin ardından sevk
edildiği adlimakamlarca tutukla-
narak cezaevine gönderildi.

Kaynak: İHA

Firari olan şahıs yakalandı
Tunceli merkez

Demiroluk mevki-
inde bulunan çeşme,
yoğun bakteri tespiti
nedeniyle kapatılır-
ken, belediye vatan-
daşların çeşmeden su
almaması konusunda
uyarıda bulundu.

Tunceli İl Sağlık
Müdürlüğü tarafın-
dan 16 Haziran 2025
tarihinde yapılan su
analizleri sonucunda,
Demiroluk mevki-
inde bulunan çeşme
suyunda yoğun bak-
teri tespit edildi. Alı-
nan analiz
sonuçlarına göre, halk
sağlığını tehdit edebi-
lecek düzeyde kirlilik
saptanması üzerine
Demiroluk Çeşmesi

geçici olarak kulla-
nıma kapatıldı. Tun-
celi Belediyesi
yetkilileri, çeşmeden
su kullanımının dur-
durulmasının önlem
amaçlı olduğunu ve
yeni analiz sonuçla-
rına göre çeşmenin
durumu tekrar değer-

lendirileceğini belir�i.
Yetkililer, mahalle sa-
kinlerini uyararak,
çeşme suyunun yeni-
den güvenli olduğuna
dair resmi açıklama
yapılana kadar kulla-
nılmaması gerektiğini
vurguladı.

Kaynak: İHA

Yoğun bakteri tespit
edilen çeşme kapatıldı

Mersin'in Yenişehir ilçe-
sinde yaşayan mühendis, kızı
için yerli imkanlarla tasarla-
dığı simülasyonla 4 mevsim
kayak yapmak isteyenlere
ulaşmayı hedefliyor.

Mühendis Gökalp Bulut
(42), kayak sporuna merak
saran kızı Nil Bulut (8) için
kayak simülasyonu tasarla-
maya karar verdi.

Bu kapsamda atölyede ça-
lışmalara başlayan Bulut, 2 yıl-
lık sürede ekipman ve
mekanizmalarının tamamı
yerli malzemelerden oluşan
kayak simülasyonu tasarladı.

Simülasyon, ön ve arka sis-
teminde yer alan band ve me-
kanizmaya entegre elektrikli
motor sayesinde çalışıyor.

Dağ pisti eğimlerine uygun
hareket eden 2metre enindeki
ve uzunluğundaki kayak si-
mülasyonuyla kullanıcılar,
temel duruş pozisyonlarını
öğrenme fırsatı yakalıyor.

Bulut, hem daha fazla in-
sana ulaştırmak hem de 4
mevsim bu sporun yapılma-
sını sağlamak için test aşama-
sını başarıyla geçen kayak
simülasyonunu arkadaşının
spor salonuna taşıdı.

Burada ilk olarak kızı ve ar-
kadaşlarına eğitim veren mü-
hendis baba, dağ sporunu
salona taşıyarak isteyenlere 12
ay boyunca kayak yapma im-
kanı sunuyor.

Gökalp Bulut,AAmuhabi-
rine, kendisi ve kızının sporla
iç içe yaşam sürdüğünü söy-
ledi.

Kızı Nil ile 2 yıldır kayak
yapmaya gi�iğini anlatan
Bulut, bu süreçte kızının bu
sporu yapmakta zorlandığını

belir�i.
Kızının kayak beceresini

artırmak için simülasyonunu
hazırladığını ifade eden Bulut,
"Bu ekipmanla çocukların ve
yetişkinlerin kayağa gitmeden
salon ortamında kayak öğren-
mesini istiyoruz." dedi.

Bulut, dağda kayak yap-
manın ciddimaliyet ve efor is-
tediğini dile getirdi.

"Kayak öncesi deneyim
kazanacak"

Bu simülasyonla çok fazla
kişiye kayak yapmayı öğret-
mek istediğini vurgulayan
Bulut, şöyle devam e�i:

"Kayak sporu 'dağa gide-
lim, kayak yapalım' gibi bir
süreç değil. Tamamen disiplin
süreci. Simülasyonla kayak ya-
panlar salon ortamında kas
hafızalarını geliştirecek. Kayak
öncesi deneyim kazanacak.
Kayağı salon ortamına indir-
gemek bizim için büyük avan-
taj. Burada verdiğimiz
eğitimlerle kayak yapmaya gi-
denler dağda nelerle karşılaşa-
bileceğini bilecek."

Bulut, simülasyon saye-
sinde kayağı salon ortamında
12 ay yapma imkanı sunduk-
larını dile getirdi.

Nil Bulut da babasının ta-
sarladığı simülasyondan çok
keyif aldığını belirterek,
"Babam iyi ki bu makineyi
yapmış. Burada yaptığım ça-
lışmalar sayesinde dağda
kayak yapmak kolay olacak."
dedi.

Simülasyonunu kullanan 8
yaşındaki BadeAktay ise ken-
disini karın üstünde kayak
yapmış gibi hisse�iğini kay-
de�i.

Kaynak: AA

Mühendis, kızı için kayak
simülasyonu tasarladı

Osmaniye İl
Müftüsü Ali Çak-
mak, yapımı devam
eden Şehitlik Ca-
mii’nde inceleme-
lerde bulundu.

Müftü Çakmak’a
ziyareti sırasında
Müftü Yardımcısı
Ahmet Sevinç de
eşlik e�i.

İnşaat alanın-

daki çalışmaları ye-
rinde gözlemleyen
İl Müftüsü Çakmak,
yetkililerden bilgi
aldı.

Caminin Osma-
niye’ye önemli bir
manevi değer ka-
zandıracağını belir-
ten Çakmak,
“Mimari yapısı,
kapasitesi ve çok
yönlü işlevselliği ile
Şehitlik Camii
örnek bir ibadet-
hane olacak. Hede-
fimiz, çalışmaları en
kısa sürede tamam-
layarak camimizi

halkımızın hizme-
tine sunmak” dedi.

İl Müftü Yardım-
cısı Ahmet Sevinç
ise, cami inşaatının
titizlikle sürdürül-

düğünü ifade ede-
rek, “Bu önemli
mabet, şehrimizin
dini hayatına büyük
katkı sağlayacak”
şeklinde konuştu.

Ziyaret sonunda
Müftü Çakmak,
cami inşaatına katkı
sunan herkese te-
şekkür e�i.

İl Müftülüğü

Osmaniye Milli
Eğitim Müdürü
Aydın Albak, 2024-
2025 Eğitim Öğre-
tim Yılı Sene Sonu
Karne Mesajı ya-
yımladı.

Albak, mesa-
jında, karne heye-
canı yaşayan tüm
öğrencilerin heyeca-
nını paylaşarak iyi
tatiller temenni-
sinde bulundu.

Uzun soluklu bir
eğitim öğretim yılı-
nın daha sonuna
gelindiğini hatırla-
tan Albak, öğrenci-
lere şu mesajı verdi:

"Göstermiş ol-
duğunuz gayret ve
çalışmaların neti-
cesi olarak aldığınız
karne heyecanını si-
zinle paylaşıyorum.
Unutmayınız ki, al-
dığınız karne tek
başına sizin başarılı

veya başarısız oldu-
ğunuzun ölçüsü de-
ğildir, zayıf ve
güçlü yönlerinizi
değerlendirme fır-
satı bulmanızı sağ-
layan ölçütlerdir.
Önemli olan yarın-
lara hazırlandığınız
bu günlerde eksik-
lerinizi görmeniz,
çalışmaya devam
etmeniz ve kendi-
nizi keşfetmekten
asla vazgeçmeme-
nizdir. Hiçbir başarı
tesadüfi değildir.
Bu bakımdan
okulda öğrendikle-
rinizin üstüne ta-
tilde yeni bilgi ve
beceriler ekleyerek
öğrenme yolculu-
ğunuzu çeşitlendi-
rerek sürdürmeniz
gerekiyor. Yaz tati-
lini bol bol dinlene-
rek, kitap okuyarak,
spor yaparak ve

yeni deneyimlerle
geçirmenizi ve bir
sonraki eğitim öğre-
tim dönemine enerji
dolu başlamanızı
temenni ediyorum."

Öğretmenlere
seslenen İl Milli
Eğitim Müdürü
Aydın Albak, şu
mesajı verdi:

"Eğitimin temel
taşları olan sizlerle
birlikte Türkiye
Yüzyılı Maarif Mo-
deli çerçevesinde
ülkemizin gelece-
ğini şekillendiriyo-
ruz. Tüm yıl
boyunca gösterdiği-
niz sabır, emek ve
fedakârlık için siz-
lere teşekkür ediyo-
rum. Bir sonraki
eğitim öğretim dö-
neminde de bu kut-
sal görevde
yılmadan, yorulma-
dan ilerlemeye

devam edeceğinize
inanıyor, hepinize
aileniz ve sevdikle-
rinizle birlikte geçi-
receğiniz güzel bir
tatil diliyorum"

Çocukların başa-
rılarında en büyük
payım velilere ait
olduğunu hatırla-
tan Al bak, "Karne-
lerini aldıkları bu
dönemde, onlara
sevgi ve destekle
yaklaşmanızı, her

koşulda yanlarında
olmanızı rica ediyo-
rum. Çocuklarımı-
zın gelişiminde
birlikte daha fazla
ve kaliteli zaman
geçirmek, yetenek-
lerine uygun fırsat-
lar sunmak yeni
döneme güçlü bir
başlangıç için çok
önemlidir. Hepinize
sağlıklı, huzurlu ve
mutlu bir tatil dö-
nemi diliyorum. Bu

duygu ve düşünce-
lerle 2024-2025 eği-
tim öğretim yılını
başarıyla tamamla-
yan sevgili evlatları-
mıza, çok değerli
velilerimize, kıy-
metli öğretmenleri-
mize ve okul
yönetic i ler imize
huzur içerisinde ge-
çirecekleri güzel bir
yaz tatili diliyorum"
ifadelerini kullandı.

M.Ali Ulugöl

Albak, Karne tek başına ölçü değildir

Osmaniye Bele-
diyesi’nin “Aile
Yılı” etkinlikleri
kapsamında, Mu-
siki Derneği’nin
katkılarıyla düzen-
lenen Yaz Konseri,
müzikseverlerin
yoğun ilgisiyle ger-
çekleşti.

Aziz Mehmet
Keskiner’in şefli-

ğinde sahne alan
Osmaniye Belediye
Korosu, Kürdilihi-
cazkar ve Kürdi
makamlar ından
seçkin eserlerin
yanı sıra halk tür-
külerini de seslen-
dirdi.

Açık havada
gerçekleşen kon-
serde vatandaşlar,

unutulmaz bir yaz
akşamının keyfini
doyasıya yaşadı.
Koro üyeleri per-
f o rman s l a r ı y l a
büyük alkış toplar-
ken, konser ala-
nında duygusal ve
neşeli anlar bir
arada yaşandı.

Konser sonunda
konuşan Belediye

Başkanı İbrahim
Çenet, “Sanatçıları-
mız bizim değeri-
miz, onları
alkışlıyoruz. Kül-
tür ve sanatla bü-
yüyen bir şehir inşa
ediyoruz” diyerek
emeği geçen her-
kese teşekkür e�i.

Osmaniye
Belediyesi

Osmaniye Şehitlik Camisi'nde sona gelindi

Kayseri’de gurbetçi vatan-
daşların kente gelmeye başla-
ması ile pastırmacıların da
işlerinde hareketlenme baş-
ladı.

Sezonun kendileri için
yavaş yavaş açıldığını söyle-
yen Pastırmacı Yasin Güzel,
"Şu anda sucuklarımız 500
TL’den başlıyor 900 TL’ye
kadar değişiklik gösterebili-
yor. Pastırma fiyatlarımız da
bin 300 TL’den başlıyor bin
800 TL’ye kadar değişkenlik
gösterebiliyor. Artık yavaş
yavaş bizim sezonumuz açılı-
yor diyebiliriz. Ekonomimiz
biraz daha canlanacak çünkü
gurbetçi vatandaşlarımız gel-
meye başladılar. Öncelikle
orada okulu olmayan, emekli
olan teyzelerimiz ve amcaları-
mız gelmeye başladılar. 1 ay
içerisinde de yavaş yavaş
okulu bitenlerin de gelmele-
rini bekliyoruz" dedi.

Güzel, canlanmanın başla-
dığını ve gelecek aylarda daha
da çoğalacağına inandıklarını
söyleyerek, "Şu anda bir can-
lanma var. Önümüzdeki ay-
larda daha çok canlanacağına
inanıyoruz. Gurbetçi vatan-
daşlarımızın bize katkısı çok,
bu inkar edilemez.

Onların gelişi ile buradaki
esnafımız da işlerinde canlılık
gösterebiliyor. Tabi ki Erci-
yes’e gezmeye gelen turistleri-
miz de var. Erciyes tamamen
kış turizmine açık bir yer
değil. Yazın da dışarıdan tu-
ristlerimiz geliyor. Buraya ka-
fileler halinde geliyorlar.
Esnaflarımızdan alışveriş ya-
pıyorlar. Onun da tabi ki bir
katkısı var. Biz gurbetçileri-
mize hoş geldiniz diyoruz.
Yerel insanlarımızı da alışve-
rişe davet ediyoruz" ifadele-
rini kullandı.

Kaynak: İHA

Pastırmacılar gurbetçi
sezonunu açtı

Osmaniye’de Yaz Konseri Coşkusu Yaşandı
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Gıda uzmanları, sivil top-
lum kuruluşları ve veliler, ço-
cukların sağlıklı beslenmesi
amacıyla kantinlerde yalnızca
"Okul Gıdası" logolu ürünlerin
satışını düzenleyen tebliğin
planlandığı gibi 2026'da yürür-
lüğe girmesi ve bu alandaki de-
netimlerin artırılması
çağrısında bulundu.

Birleşmiş Milletler Gıda ve
TarımÖrgütü (FAO), okulların,
çocuklar ile ergenlerin beslen-
mesi ve gelişimini desteklemek
için ideal bir ortam olduğuna,
okullar aracılığıyla sağlıklı bes-
lenmenin teşvik edilebileceğine
işaret ediyor.

Türkiye'de de bu çerçevede
gerek mevzuat düzenlemeleri
gerekse denetimler yoluyla ço-
cukların okullarda sağlıklı gı-
daya erişimine yönelik
çalışmalar yürütülüyor.

Bu kapsamda, Milli Eğitim
Bakanlığı'na (MEB) bağlı resmi
ve özel okullar bünyesinde faa-
liyet gösteren kantin, kafeterya
ve büfe gibi gıda işletmelerinde
satışa sunulacak hazır amba-
lajlı gıdalarda "Okul Gıdası" lo-
gosunun yer almasına ilişkin
protokol, MEB, Sağlık Bakan-
lığı ile Tarım ve Orman Bakan-
lığı arasında 2019'da
imzalanırken, "Okul Gıdası
Hakkında Tebliğ" de 2020'de
Resmi Gazete'de yayımlandı.

Söz konusu tebliğin uygu-

lanması, firmaların "Okul Gı-
dası" onayı alan ürün çeşidinin
artırılması, kantinlerde ürün te-
minindeki zorlukların giderile-
rek gereken hazırlıkların
tamamlanması amacıyla 14
Eylül 2026'ya ertelendi.

Konuya ilişkin AA muhabi-
rine değerlendirmelerde bulu-
nan gıda uzmanları, sivil
toplum kuruluşları ve veliler,
yeni eğitim öğretim döne-
minde, çocukların sağlıklı bes-
lenmesi amacıyla hazırlanan
bu uygulamanın hayata geç-
mesini, bu alandaki denetimle-
rin artırılmasını ve tüm
paydaşların sürece etkin şe-
kilde dahil edilmesini bekle-
diklerini ifade e�i.

"Denetim sayılarının
sıklaşması gerekiyor"

Hace�epe Üniversitesi Mü-
hendislik Fakültesi Gıda Mü-
hendisliği Bölümü Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Remziye Yıl-
maz, okullarda satılan gıdala-
rın, öğrencilerin okul
başarısının yanı sıra genel sağ-
lık durumunu da etkilediğine,
bu kapsamda yayınlanan tebli-
ğin oldukça önemli olduğuna
dikkati çekti.

Çocuklarda dikkat, odak-
lanma ve okul başarısında bes-
lenmenin önemine işaret eden
Yılmaz, şunları kayde�i:

"Tebliğ aslında genel olarak
baktığınızda oldukça yeterli ve

kapsamlı. Ancak tebliğde
yayın, içerik bakımından bir
sorun olmamakla birlikte, teb-
liğin uygulanması konusunda
önemli sorunlar olduğunu söy-
leyebiliriz. Örneğin, bu tebliğin
uygulanması yalnızca Milli
Eğitim Bakanlığının sorumlu-
luğunda değil. Aynı zamanda
bütün okullarda bu tebliğin uy-
gulanması konusunda paydaş-
lar söz konusudur. Öncelikle
okul müdürleri, öğretmenler ve
veliler bu tebliğin bir paydaşı-
dır. Öğrencilerin yeterli ve den-
geli beslenebilmesi için bu
tebliğin yürürlükte olması
önemli ama en önemli kısım-
lardan birisi de denetim. Eğer
tebliğin uygulanıp uygulanma-
dığına dair denetim süreci işle-
tilmezse, maalesef tebliğin
yürürlükte olması yeterli olmu-
yor."

Okul yönetimi, öğretmenler
ve velilerin denetimlerin sıklaş-
tırılması ve ülke çapında yay-
gınlaştırılması için hassasiyet
göstermesi durumunda tebli-
ğin uygulanmasının kolaylaşa-
cağını aktaran Yılmaz,
"Denetim mekanizmalarının
zayıf kalması, tebliğin amacın-
dan sapmasına ve öğrencilerin
sağlıklı beslenmeden mahrum
kalmasına yol açabilir. Bu ne-
denle, denetim sayılarının sık-
laşması ve bilinçli bir şekilde
okul yönetimi, öğretmenler ve
veliler tarafından organize edil-
mesi gerekli." dedi.

Yılmaz, sağlıklı beslenmeye
ilişkin eğitimler ve farkındalık
çalışmalarının yapılması, aile-
ler ve çocukların bu konuda bi-
linçlendirilmesi tavsiyesinde
bulundu.

"Kendi içlerinden ekip
oluşturarak kantinleri

denetleyebilirler"
Hace�epe Üniversitesi Sağ-

lık Bilimleri Fakültesi Beslenme
ve Diyetetik Bölümü Toplu
Beslenme Sistemleri Ana Bilim
Dalı Başkanı Prof. Dr. Mevlüde
Kızıl da okullardaki denetimin,
yönetmeliklerin doğru bir şe-
kilde gerçekleşip gerçekleşme-
diğini görmenin en büyük
ayağını oluşturduğuna işaret
e�i.

Tebliğin temel amacının ço-
cukluk çağı obezitesinin önüne
geçmek olduğunu vurgulayan
Kızıl, bu konuda bakanlıklara
önemli görevler düştüğünün
altını çizdi.

Kızıl, "Milli Eğitim Bakanlı-
ğı'na çok fazla görev düşüyor,
çünkü okul kantinleri onların
kendi bünyesi içerisindeki
okullarda mevcut. Aslına ba-
karsanız kendi içlerinden bir
ekip oluşturarak da kantinleri
denetleyebilirler ya da Sağlık
Bakanlığından destek alıp Sağ-
lık Bakanlığı bünyesinde çalı-
şan diyetisyenlerin de ekip
içerisine dahil olarak belli ara-
lıklarla bunların kontrollerinin
yapılması, satışa uygun olma-
yacak ürünlerin satılıyor olma-
sında gerekli önlemlerin
alınması çok önemli bir basa-
mak olacak diye düşünüyo-
rum." değerlendirmesinde
bulundu.

"Okul kooperatifleri
kurulması

kolaylaştırılmalı"
Eğitim-Bir-Sen Genel Baş-

kan Yardımcısı Muammer Ka-
raman ise çocukların sağlıklı
ürünlerle buluşturulmasının
bu konuda tüm paydaşların iş-
birliği içinde hareket etmesinin
önemine dikkati çekti.

Çocukların sağlıklı beslen-
mesini amaçlayan tebliğin
2019'dan bu yana uygulamaya
geçirilmediğini, sürekli bir er-
telemenin söz konusu oldu-
ğunu ve artık hayata
geçirilmesinin beklendiğini
dile getiren Karaman, "Aradan
geçen yıllar boyunca bu tebli-
ğin uygulanma imkanı bulun-
mamış gözüküyor, tebliğ
sürekli erteleniyor. Bu sorun,
tebliğin kendisinden mi kay-
naklanıyor, eksiklikler neler?
Bunlar tespit edilmeli. 2026 yı-
lında da bu tebliğin uygulana-
bilirliği ile ilgili ciddi
tereddütler var. Bu konu ince-
lenmeli." diye konuştu.

Karaman, tüm paydaşlarla,
tebliğin uygulanması konusun-
daki eksikliklerin tespit edile-
rek gerekli adımların atılması
gerektiğinin altını çizdi.

Okul kantinlerinin işletme-

lere devrine ilişkin süreçlerin
gözden geçirilmesinin, okul
kooperatiflerinin desteklenme-
sine yönelik düzenlemeler ya-
pılmasının önemli olduğuna da
değinen Karaman, şöyle devam
e�i:

"Okul kooperatiflerinin
daha işlevsel hale getirilmesini,
okul kooperatifleri kurulması-
nın kolaylaştırılmasının doğru
bir çözüm yolu olabileceğini
düşünüyoruz. Çünkü, okul
kooperatifleri çocuklarımızın
tutumlu olmaya, yatırım yap-
maya, müteşebbis olmaya yö-
neltecek bir fonksiyon icra
eder.

Okul kooperatifleri, fiyat-
landırmada dengeleyici unsur,
sağlık ve hijyen koşullarının ye-
rine getirilmesinde itici bir güç
rolü oynayabilir. Bu sebeple
okul kooperatiflerinin varlığını
önemsiyor ve tekrar güçlendi-
rilmesi gerektiğini düşünüyo-
ruz."

Çocukların sağlıklı beslen-
mesi ve geleceklerinin daha iyi
olması adına sivil toplum ku-
ruluşlarının da denetleyici ve
teşvik edici bir rol üstlenebile-
ceğini belirten Karaman, "Ha-
zırlayacağımız raporlar, odak
analizlerle, süreci yürütecek
bakanlıklara katkı vermek için
çabalayacağız. Bu manada ha-
zırlıklarımızı sürdüreceğiz."
ifadelerini kullandı.

"Marke�e bile tercih

etmeyeceğimiz markaları
kantinlerde görüyoruz"
Velilerden Elif Arıcı da okul

kantinlerinde sağlıksız ürünle-
rin satıldığını dile getirdi.

Bu konuya yönelik tedbirle-
rin artırılması, uygulamanın
hayata geçirilmesi gerektiğini
dile getiren Arıcı, "Kantinlerde
bizim istemediğimiz şeyler sa-
tılıyor ve bunun için bir denet-
leme gerekiyor. Çocuğumuzun
abur cubur, paketli gıda tüket-
memesi gerektiğinin de farkın-
dayız ama maalesef hiçbir
şekilde önlem alınmıyor. Kan-
tinlerde şeker ve cips satılıyor.
Bir okul kantininde cipsin ol-
maması gerekiyor. Yani çocuk
ister istemez birinci sınıfa git-
tiği için kantinde sağlıklı yiye-
cekler dışında cipse
yöneldiğinin farkındayız."
dedi.

Veli Merve Keskin ise ilk-
okul 2'nci sınıftaki çocuğunun
okul kantininden alışveriş yap-
masına izin vermediğini belir-
terek, "Okulların bununla ilgili
denetime girmesi gerekiyor
çünkü çocuklar için marke�e
bile tercih etmeyeceğimiz mar-
kaları biz kantinlerde görüyo-
ruz, görmek de istemiyoruz.
Özellikle hazır keklerin içeri-
sinde birçok yasaklı madde
çıktı, buna rağmen kantinde
bunlar satılmaya devam edi-
yor." diye konuştu.

Kaynak: AA

Okul kantinlerinde sağlıklı gıda için işbirliği çağrısı
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Osmaniye İl
Tarım ve Orman
Müdürlüğü Çayır
Mera ve Yem Bitki-
leri Şube Müdür-
lüğü tarafından
yürütülen teknik
destek çalışmaları,

konu uzmanı teknik
personellerin sa-
hada doğrudan üre-
t i c i l e r l e
buluşmasıyla sür-
dürülüyor.

Yem bitkileri
üretimine ilişkin

ekiliş tespit çalışma-
ları da bu kapsamda
yerinde gerçekleşti-
riliyor.

Ken�eki kaba
yem ihtiyacının kar-
şılanması adına ha-
yata geçirilen bu
çalışmalar sayesinde
hem mevcut ekili
alanların durumu
analiz ediliyor hem
de üreticilerin ve-
rimliliğini artıracak
bilgilendirme ve
yönlendirme faali-
yetleri yürütülüyor.

Üretici İçin Ne
Sağlıyor?

Bu tür saha te-

melli teknik destek
uygulamaları, üreti-
cilerin yem bitkileri
konusunda doğru
yöntemleri uygula-
masına katkı sağlar-
ken, ürün
verimliliğini artıra-
rak maliyetlerin az-
altılmasına olanak
tanıyor. Ayrıca veri-
len eğitimler saye-
sinde üreticiler,
tarımsal destekle-
meler ve modern
üretim teknikleri
hakkında daha bi-
linçli hale geliyor.

Eğitimlerle
Bilinçli Üretim

Osmaniye İl
Tarım ve Orman
Müdürlüğü, sadece
teknik destekle sı-
nırlı kalmayarak,
üreticilere yönelik
çeşitli eğitim semi-
nerleriyle de bilinçli

tarım uygulamala-
rını yaygınlaştır-
mayı amaçlıyor. Bu
sayede sürdürülebi-
lir yem bitkisi üre-
timi hedefleniyor.

İl Tarım ve
OrmanMüdürlüğü

Tekirdağ'da her yıl ol-
duğu gibi bu yıl da ayçiçeği
tarlaları sarıya bürünerek
kartpostallık görüntüler
oluşturdu. Şehrin kırsal ma-
hallelerinde yer alan tarlalar,
hem vatandaşların hem de
yerli-yabancı turistlerin ilgi
odağı haline geldi.

Tatil sezonunun başlama-
sıyla birlikte Tekirdağ'ın dört
bir yanındaki ayçiçeği tarla-
ları sarı rengiyle dikkat çeki-
yor. Geniş tarım arazilerinin
sarıya boyandığı bu dö-
nemde, gökyüzünün mavi-
siyle bütünleşen ayçiçekleri
eşsiz manzaralar sunuyor.
Tekirdağ'da ayçiçeklerinin
açmasıyla birlikte tarlalar sa-
rıya bürünürken, ortaya
çıkan görüntüler görenleri
hayran bırakıyor. Sarı renge

bürünen tarlalar, yoldan
geçen araç sürücülerine de
görsel şölen yaşatıyor.

Bu doğal güzelliğe şahit
olan vatandaşlar, tarlalarda
bol bol hatıra fotoğrafı çekti-
riyor.

Özellikle sosyal medyada
paylaşmak üzere gelen ziya-
retçiler, Tekirdağ'ın bu eşsiz
görsel zenginliğini kaçırmak
istemiyor. Ayçiçeği tarlaları,
hem fotoğraf tutkunlarının
hem de doğaseverlerin
uğrak noktası haline gelmiş
durumda.

Tekirdağ'daki ayçiçeği
tarlaları sunduğu manzara
ile kente gelen turistlerin de
beğenisini toplarken, bölge
turizmine katkı sağlamayı
sürdürüyor.

Kaynak: İHA

Ayçiçeği tarlaları kartpostallık
manzaralar sunuyor

Osmaniye Genç-
lik ve Spor İl Mü-
dürlüğü, Voleybol
İl Temsilciliği ve
Osmaniye Barosu iş
birliğiyle düzenle-
nen KurumlarArası
Voleybol Turnuvası
sona erdi.

Tosyalı Spor Sa-
lonu’nda gerçekleş-
tirilen turnuvada,
Osmaniye genelin-
deki birçok kamu
kurumu ve kuru-
luşu takımlarıyla

yer aldı.
Turnuva, kamu

çalışanlarının sağ-
lıklı yaşam alışkan-
lıkları kazanması, iş
verimliliğinin artı-
rılması, kurumlar
arası sosyal ilişkile-
rin güçlendirilmesi
ve spor kültürünün
yaygınlaştırılması
amacıyla organize
edildi.

Final maçında
Tosçelik Sosyal Bi-
limler Takımı, Os-

maniye Belediyesi
Takımını 3-1 mağ-
lup ederek şampi-
yonluğa ulaştı.

Turnuva so-
nunda oluşan sıra-

lama şöyle oldu:
1. Tosçelik Sos-

yal Bilimler Takımı
2. Osmaniye Be-

lediyesi Takımı
3. OsmaniyeAd-

liyesi Takımı
Final müsabaka-

ları ve ödül töre-
nine Cumhuriyet
Başsavcısı Uygur
KaanArısoy, İl Gar-
nizon Komutanı
Hakan Koca, İl Jan-
darma Komutanı
Şener Kaytes, Bele-
diye Başkan Yar-
dımcısı Sait
Başkurt, Osmaniye
Barosu Başkanı
Şefik Akın, Osma-
niye Belediye Mec-

lis Başkan Vekili
Ahmet Hayva, Os-
maniye Barosu Baş-
kan Yardımcısı
İbrahim Onur Önal,
Gençlik ve Spor İl
Müdürü Yusuf
Çebi ve Voleybol İl
Temsilcisi Osman
Kıbrıslıgil katıldı.

Kazanan takım-
lara kupa ve madal-
yaları protokol
üyeleri tarafından
takdim edildi.

Kaynak: GSİM

Osmaniye Genç-
lik ve Spor İl Mü-
dürlüğü, Aile ve
Sosyal Hizmetler
Müdürlüğü ile Os-
maniye TBBDF İl
Temsilciliği’nin kat-
kılarıyla 2025 Aile
Yılı kapsamında an-
lamlı bir organizas-
yona imza atıldı.

Babalar Günü

etkinlikleri çerçeve-
sinde huzurevi sa-
k i n l e r i n i n
katılımıyla düzenle-
nen Bocce turnu-
vası, dört ilin
takımlarını bir
araya getirdi.

Turnuva Renkli
ve Çekişmeli Müsa-
bakalara Sahne
Oldu

Osmaniye, Mer-
sin, Gaziantep ve
Kahramanmaraş il-
lerinden huzurevle-
rinin katıldığı
turnuva boyunca
heyecan doruk-
taydı. Dört takım-
dan oluşan
turnuvada yaşlı
sporcular centil-
mence mücadele

e�i.Etkinlikte birlik,
beraberlik ve sportif
dayanışma ön plan-
daydı.

Şampiyon
Osmaniye Özden
Huzurevi Oldu
Turnuvada dere-

ceye giren huzurev-
leri şöyle sıralandı:

O s m a n i y e
Özden Huzurevi

Mersin Erdemli
Huzurevi

Gaziantep Hu-
zurevi

Kahramanmaraş
Şehit Hakan Duy-
gal Huzurevi

Ödüller Takdim
Edildi

Dereceye giren
takımlara ödülleri
Kuruluş Müdürü

İdris İletir ve İl
Temsilcisi Hüseyin
Danış tarafından
verildi. Turnuva,
huzurevi sakinleri-
nin sosyal hayata
aktif katılımının
önemini bir kez
daha gözler önüne
serdi.

Kaynak: Bocce
İl Temsilciliği

Tarım ekipleri, Yem Bitkileri Üretimi İçin Sahada

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
Dede Korkut İlk-
okulu’nda düzenle-
nen karne törenine
katılarak öğrencile-
rin heyecanına ortak
oldu.

Törene İl Milli
Eğitim Müdürü
Aydın Albak ve
şube müdürleri de
eşlik e�i.

Minik öğrenci-
lerle tek tek ilgilenen
Vali Yılmaz, karnele-
rini dağıtarak başa-
rılar diledi.

Törenin ardın-
dan yaptığı açıkla-
mada çocuklara tatil
dönemini verimli
geçirmeleri yö-
nünde tavsiyelerde
bulunan Vali Yıl-
maz, “Bugün çocuk-

larımız yoğun bir ça-
lışma döneminden
sonra tatile giriyor-
lar. Sevgili çocukla-
rımıza tatilde
dinlenmelerini ve
bol bol kitap okuma-
larını tavsiye ediyo-
rum. Çocuklarımızı
çok seviyoruz, ha-
yatları boyunca hep
mutlu ve başarılı ol-
malarını diliyoruz”

ifadelerini kullandı.
Öğrencilerin se-

vinci renkli görüntü-
lere sahne olurken,
veliler de bu anlamlı
günde çocuklarının
heyecanına ortak
oldu. Tören so-
nunda öğrenciler,
Vali Yılmaz’a teşek-
kür ederek hatıra fo-
toğrafı çektirdi.

Kaynak: Valilik

Vali Yılmaz, Karne Sevincine Ortak Oldu

Kurumlar Arası Voleybol Turnuvası Tamamladı

Özel Huzurevleri Arası Bocce Turnuvası

Amasya Suluova ŞehitMe-
tehan Atmaca Anadolu Lisesi
Kız Kriket Takımı, 3 yıl önce
başladıkları kriket sporunda
Türkiye şampiyonluğuna
ulaştı.

Denizli'de 10-16 Mayıs ta-
rihlerinde düzenlenen Okul
Sporları Gençler Türkiye Kri-
ket Şampiyonası'nda 13 kişi-
den oluşan Suluova Şehit
Metehan Atmaca Anadolu Li-
sesi Kız Takımı, birinci oldu.

Okulun sahasında çalışma-
larını yaz döneminde de sür-
dürecek 9, 10 ve 11. sınıf
öğrencilerinden oluşan kız
kriket takımının hedefi, gele-
cek yıl da şampiyon olup ün-
vanını korumak ve milli
takıma seçilmek.

Okulun beden eğitimi öğ-
retmeni ve takımın antrenörü
Zafer Gani Deniz, AA muha-
birine, kız kriket takımını 3 yıl
önce kurduklarını söyledi.

İlk yıllarında Türkiye
üçüncüsü, ikinci yıllarında
Türkiye beşincisi olduklarını
anlatan Deniz, bu yıl da Tür-
kiye şampiyonluğunu kazan-
mayı başardıklarını belir�i.

Şampiyonaya katılan
48 takımdan 45'i spor

lisesi takımı
Şampiyonaya katılan 48

ekipten 45'inin spor lisesi ta-
kımı olduğuna dikkati çeken
Deniz, "Tüm rakiplerimize üs-
tünlük sağlayarak şampiyon
olduk. Bu spora başlarken iki
amacımız vardı. Birincisi Tür-
kiye şampiyonu olmaktı, çok
şükür onu başardık. İkinci he-
defimiz ise kızlarımızımilli ta-
kıma gönderip uzun yıllar
hizmet edecek seviyeye getir-

mekti. Onu da önümüzdeki
senelerde başaracağız inşal-
lah." dedi.

Azimli çalışma ve takım-
daki güçlü bağın başarıyı ge-
tirdiğini vurgulayan Deniz,
şunları kayde�i:

"Antrenmanlarımızı dü-
zenli ve planlı şekilde okul çı-
kışlarında okulumuzun
bahçesinde gerçekleştirdik.
Kızlarımız da biz de eksiklik-
lerimizi beraber gidererek ve
her sene üzerine koyarak bu
başarıya ulaştık. Bu başarının
gelmesinde en büyük etken,
çocuklarımızın bu spora olan
yeteneği, azmi, isteği, şampi-
yonluğa inançlarıydı. Bunun
sonuncunda 48 takım arasın-
dan Türkiye şampiyonu ol-
mayı başardık. Önümüzdeki
senelerde temennimiz şampi-
yonlukların devametmesi, ye-
rimizi korumaktır."

Takımın oyuncularından 9.
sınıf öğrencisi 15 yaşındaki
Cahide Ela Sinanoğlu ise tav-
siye üzerine başladığı kriket
sporunda Türkiye şampiyon-
luğunu kazanmaktan dolayı
büyük sevinç yaşadıklarını
söyledi.

Kriket sporuna beden eği-
timi öğretmenleri Zafer Gani
Deniz'in önerisiyle başladığını
dile getiren Cahide Ela, "İlk
olarak Amasya ilinde yapılan
yarışmadan birinci çıktık. Son-
rasında Türkiye Şampiyona-
sı'nda okulumuzu temsil e�ik.
Çok mutluyuz, kendimizle
gurur duyuyoruz. Hedefim
milli takıma seçilmek ve ül-
kemi başarıyla temsil etmek."
ifadelerini kullandı.

Kaynak: AA

üç yıl önce başladıkları kriket
sporunda Türkiye şampiyonu oldular
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